
P.V. de Combinatie 
 Jong Vitesse Niergnies, 22 juli 2023 

In concours 501 duiven 
Winnaar: Comb. A. Houmes & Zoon 

 

 

Joachim met de 2324544, winnaar Niergnies 

 

In de week van… Zo begon ik jaren geleden mijn wekelijkse “Krabbels” op 

Duivenmarktplaats over het “ Wel en Wee” in de duivensport van Arnemuiden 

en omstreken. 



Ondanks de lovende reacties op deze nabeschouwingen van de vluchten 

besloot ik na twee jaar te stoppen met dit geschrijf, mede door het feit dat ik 

werd benaderd door Bennie en Miranda Meulmeester om wat hand en span 

diensten te gaan verrichten op hun duivenhokken in de Molenweg. 

Met de angst om niet objectief te kunnen blijven schrijven en de reacties die 

daarop ongetwijfeld zouden volgen werd de spreekwoordelijke pen 

opgeborgen. 

Vriend en vijand waren het er overigens unaniem over eens dat de 

samenwerking tussen Bennie, Ricardo en ondergetekende geen lang leven 

beschoren zou zijn. De botsende karakters en opvliegendheid van de 

betreffende personen was een garantie tot mislukking en het zou vermoedelijk 

al snel op slaande ruzie uitlopen. 

Het zou zo maar kunnen dat er in die tijd weddenschappen zijn afgesloten hoe 

lang onze samenwerking stand zou houden. 

Ik kon de mening van de collega duivencoaches niet tegenspreken en het mag 

inderdaad een wonder zijn dat anno 2023 de samenstelling in de betreffende 

combinatie nog steeds hetzelfde is. Uiteraard zullen de resultaten van de 

laatste jaren hier enorm aan hebben meegeholpen, zo eerlijk moet ik hier ook 

zijn en slaande ruzie was iets waar ik zeker niet op zat te wachten. Degene die 

Bennie kent zal snappen waarom. 

Kon ik vroeger nog vertrouwen op een prima sprint over 400 meter en diverse 

onnavolgbare schijnbewegingen, heden ten dage zal een meter of 41 wel zo’n 

beetje de afstand zijn waarop een zweepslag of een hoestbui van jewelste een 

eind aan de spurt maakt. 

Een gemakkelijke prooi voor het roofdier uit onze Combi derhalve. 

 

Dat wij al jaren in redelijk goede harmonie de duivensport bedrijven laat wel 

zien dat het vormen van een combinatie best mogelijk is, zelfs als er meerdere 

personen denken de Kapitein op het schip te zijn. We zijn het lang niet altijd 

eens wat betreft de te volgen tactiek en de argumenten die over en weer gaan 

en waarop uiteindelijk een beslissing wordt genomen raken vaak kant noch wal 

oftewel zijn totale onzin. Het is meestal nog wel een compromis van 

ongegronde redenen dus dat scheelt. 

 

Het vormen van een combinatie op duivengebied heeft sowieso een hoop 

voordelen in deze drukke maatschappij want het zou voor ons drieën 



individueel onmogelijk zijn om met duiven te spelen op het niveau wat we voor 

staan en wat ook helpt is om onze hobby een klein beetje te relativeren. 

Schopte ik 20 jaar geleden de drinkenspotten en zelfs mijn constateersysteem 

over de hele achterplaats na een slecht resultaat; nu haal ik, ietwat geforceerd 

dat dan nog wel, mijn schouders ervoor op. Als de grootste ellende zich 

afspeelt op je duivenhok heb je een gelukkig leven is een waarheid als een koe 

en heb ik laatste jaren vaak genoeg moeten ervaren. 

 

Enkele weken geleden “sprak” ik op een zaterdagavond met Erwin Houmes via 

de App. over koetjes, kalfjes en postduiven. Ook kwam het onderwerp “ gastrol 

als schrijver voor 1835” ter sprake. Of Erwin nu de voorzet gaf of dat ik mijzelf 

in een bui van grove overschatting heb aangeboden… Ik heb er geen actieve 

herinnering meer aan en ik moet eerlijk bekennen dat ik het idee compleet 

vergeten was totdat ik afgelopen zaterdag werd benaderd door mijn 

Middelburgse collega schrijver AAA. 

De reden van mijn niet-actieve herinneringen kan ik verklaren. 

Zoals al eens stond te lezen in het “ Spoor” opgetekend door Patrick Noorman 

is het op zaterdagmiddag de laatste maanden een gezellige boel in het 

clubgebouw van p.v. de Voorwaarts. Na het sluiten van het laatste café 

ontbreekt het de jeugd in ons mooie stadje aan een ontmoetingsplaats om het 

wereldnieuws en de perikelen in de visserij te bespreken en hebben ze in grote 

getale ons duivenlokaal weten te vinden. Het ligt spijtig genoeg niet in de lijn 

der verwachting dat er wij er enkele jeugdleden aan over gaan houden. 

Jammer, want één aspect van de duivensport beheersen ze reeds feilloos. U 

raad het al; de derde helft om in voetbaltermen te spreken. Wat dat aspect 

betreft zouden we wel eens tot de beste verenigingen van Nederland kunnen 

behoren. 

Ik ben er als bestuurslid uiteraard mede verantwoordelijk voor dat alles 

ordelijk verloopt en het licht in het clubgebouw wordt uitgedaan. Vandaar dat 

er op zaterdagavond bij mij af en toe een stukje film ontbreekt. Het nuttigen 

van enkele biertjes en een goed (gevuld) glas Whisky behoort naast de 

duivensport namelijk ook nog steeds tot mijn hobby’s en als onze 

verenigingstroubadour Leo Dingemanse zijn Nederlandstalige repertoire ten 

gehore gaat brengen kan het licht zomaar eens iets langer blijven branden.  



Tot zover de inleiding op het vluchtverslag van Niergnies Jonge duiven van 

afgelopen zaterdag om en nabij de 150 kilometer voor wat betreft de leden 

van de duivenvereniging uit Middelburg:  

 

In de week van recordtemperaturen in Zuid Europa en de mededeling dat 

Frans Timmermans zich kandidaat stelt als lijsttrekker stonden er maar liefst 

vier vluchten op het programma. Jammer dat er ook op woensdag geen 

mogelijkheid was om in te korven voor een of andere vlucht. 

De vlucht voor de jonge duiven vanuit Niergnies, gelegen in het 

arrondissement Cambrai werd zaterdagmorgen onder goede omstandigheden 

met een behoorlijk krachtige zuid- westen wind gelost om 08.15 uur en de 

prognose was dan ook een snelle vlucht met de hoop dat de jonge, nog 

onervaren garde niet teveel door zou schieten. 

Als de eerste aanmeldingen vanuit Zeeuws- Vlaanderen op Compuclub Live 

verschijnen kan er ook op Walcheren post worden gevat en is er door het 

verschijnen van deze meldingen wat mij betreft nog een extra dimensie aan de 

ondragelijke spanning toegevoegd. Wel moet gezegd worden dat de 

betrouwbaarheid van de meldsite helaas vaak te wensen over laat. Techniek is 

geweldig maar als je er niet op kunt vertrouwen of als de techniek faalt is het 

een gruwel. 

Na zo’n 30 keer gekeken te hebben of het constateersysteem nog van stroom 

was voorzien is in mijn geval het post vatten in afwachting van de aankomsten 

de gang naar een keukentrapje wat de arbeidsmiddelenkeuring niet positief 

gaat doorstaan en waarvan het niet de vraag is of ik hiermee voor het eind van 

het seizoen ten val kom maar bij welke vlucht dit gaat zijn. Nog een extra 

spanningsfactor ingebouwd zodoende! 

Op de Veerseweg in Middelburg en ook bij ons trouwens was afgelopen 

zaterdag de grootste spanning het feit of er weer niet teveel jonge duiven 

achter zouden gaan blijven want zoals reeds eerder opgemerkt in het Blog van 

Erwin Houmes waren er ook dit jaar te veel verliezen onder hun jeugdige 

talenten. 

Uit voorzorg werden er op de 1e jonge duivenvlucht vanuit Quiévrain slechts 23 

van de 46 overgebleven duiven ingekorfd en afgelopen week werden de jonge 

duiven voor een extra leervlucht in Middelburgs verband op woensdag in 

Menen gelost. 



Deze lossing verliep gelukkig prima met 24 constateringen in een minuut 

waardoor het enthousiasme bij de leden van de combinatie Houmes een 

stevige boost kreeg. Ook nog eens door het feit dat 45 duiven het thuishok 

vanuit Menen wist te bereiken. 

In navolging van Westkapelle hadden wij in Arnemuiden een paar weken 

geleden ook al zo’n lokaal georganiseerde opleervlucht gehouden en dat 

verliep, voor de meeste deelnemers dan toch, eveneens best aardig. Het lijkt 

een goede manier om de jonge duiven te leren naar huis te komen. Een 

geschikte dag uitzoeken en met een behoorlijk aantal duiven zelf op stap gaan. 

Wat dat betreft zou de samenwerking van de coaches onderling nog wel voor 

verbetering vatbaar zijn want wat is er nu mooier dan de vluchten te starten 

met een zo’n groot mogelijk konvooi jonge duiven. Elkaar met raad en daad 

helpen voor aanvang en daarna de competitie aangaan, zo zou het moeten 

gaan in mijn beleving. Helaas moet ik constateren dat de duivensport nog te 

vaak als individu wordt beleefd en er weinig oog is voor de mede coaches. 

De eerder aangehaalde Frans Timmermans zei er het volgende over: Leren 

leven met elkaar in plaats van naast elkaar, is dat niet het belangrijkste wat we 

onze kinderen (en onszelf) mee moeten geven? 

Die Frans heeft werkelijk overal verstand van. 

Terug naar zaterdagochtend waar om 09.50:49 uur het vallen van de duiven 

aan de Veerseweg aanvangt en de jonge duiven elkaar in rap tempo opvolgen. 

Binnen één minuut staan er 13 duiven in het elektronische systeem vermeld en 

na tien minuten zijn er 26 van de 43 duiven op de thuisbasis terug. 

Een prachtige serie derhalve en alles terug is het uiteindelijke resultaat van de 

2e jonge duivenvlucht bij de combinatie Houmes en dat stemt tot grote 

tevredenheid bij de combinatieleden. Als later die zaterdagmiddag de 

zoveelste 1e prijs voor de mannen uit de computer rolt en blijkt dat er 9 duiven 

bij de eerste 13 staan geklasseerd in de verenigingsuitslag (met 501 duiven in 

concours) kan men niet anders dan zeer tevreden zijn.   

In het Samenspel West tegen 2422 duiven in concours begint de Combinatie 

Houmes met de 12e plek en bij de eerste 50 duiven in genoemd concours staan 

er reeds 13  “Houmessen” vermeld. Nadat deze zaterdag ook nog bekend 

wordt dat tevens de verenigingsoverwinning op Issoudun is behaald kan er 

weer een memorabele vlucht dag worden bijgeschreven. 

  



Wat die successen van de leden van p.v. de Combinatie in het algemeen en die 

van “Houmes”, Gijs, “Noorman” en Tom in het bijzonder betreft; er wordt   

tijdens de nabeschouwingen in ons clubgebouw aan de Lionstraat wekelijks 

met bewondering over gesproken. De bewondering of verwondering is zeer 

terecht maar ik proef de laatste tijd ook iets van berusting en dat is niet goed. 

We dronken een glas, deden een plas en alles bleef zoals het was, dat werk. 

Zorgen dat je zelf sterker wordt en proberen te doorgronden waarom een 

ander meer succes heeft met zijn duiven zou de drijfveer moeten zijn. Wellicht 

een onderwerp voor een volgende keer als die er nog komt. 

Het winnende duifje van Adrie, Erwin en Joachim op Niergnies is de “544”, een 

zoon uit de twee topduiven “Nynke” en “Mylan”. De bijgevoegde stamboom 

leert ons een hoop en zeker als ik zeg dat er op onze hokken in de Molenweg 

een aantal neven en nichten van “ Nynke” zitten die het vooruit vliegen ook 

niet vreemd is. De gemeenschappelijk deler zit in het koppel “Golden Boy” van 

Cees Schroevers x “Britt” van de Comb. Meulmeester. (Zie ook stamboom) 

De snelste Zeeuwse jonge duif vanuit Niergnies van afgelopen zaterdag komt 

overigens uit een neef van “Nynke”. 

Deze neef is een “vastzittend zomerjong” van ’22 en is een volle broer van 

Steven, Milan, Klaas, Rosalien, Nora, Max etc. Allen uit het koppel “Zoef” x 

“Sixty”. 

De “Neef Zonder Naam” was bij ons gekoppeld aan een rechtstreekse duivin 

van Mark van den Berg uit IJsselmuiden. Toeval of toch niet? 

 

Het onderstreept mijn mening dat nagenoeg alles in de duivensport draait om 

goede duiven. Uiteraard moet “de rest” ook kloppen maar dat spreekt voor 

zich. Kwaliteit boven Kwantiteit, ons Franske had het kunnen Zeejen. 

Ook de combinatie Houmes zit wat dat betreft niet stil want er werden jonge 

duiven op bonnen gehaald bij Richard van den Bos en Geert Jan Meuwese. 

Proberen nog sterker te worden door het kruisen met andere lijnen. Kweken, 

spelen, selecteren en de lat elk jaar omhoog, enfin u weet het allemaal wel. 

Het is simpel gezegd maar uitermate moeilijk in praktijk te brengen. Zeker als 

er eigenlijk geen enkele bruikbare duif op het hok vertoeft. In dat geval wordt 

het tijd om de zaken rigoureus te wijzigen. 



Of erin te berusten en met verwondering en zeker niet met afgunst te kijken 

naar degene die er wel vol voor gaat. Het komt echt niemand aanwaaien in de 

duivensport, je moet er veel voor doen. Zelfs degene die al jaren aan de top 

staan kunnen geen moment verslappen.  

Als laatste vind ik het leuk om te vermelden dat wij te Arnemuiden in de serie 

vroege duiven van afgelopen zaterdag twee rechtstreekse duiven van Gijs Baan 

mochten verwelkomen, over kwaliteit gesproken! 

Vanuit Arnemuiden wens ik alle lezers veel succes toe op de komende 

vluchten. 

Groet, 

D. van Belzen 

*************************************** 

Noot van Aaa: 

Onder dankzegging aan de auteur van dit fantastische artikel wil ik nog voldoen 

aan een verzoek van hem om diegenen te vermelden die ook “goed pakten”, 

een knappe serie of vroege duiven. In de eerste plaats noem ik de Combinatie 

Meulmeester zelf die tegen 6703 duiven er 9 bij de eerste 14 provinciaal 

draaien en 47 van de 77 in de prijzen!!                                                                                                                                           

Bij ons in de club een stel vroege van Comb. Baas, Gijs Baan en een mooi 

percentage voor Patrick Noorman. Dit ondanks pech met het 

constateersysteem waardoor de duiven gepakt moesten worden en handmatig 

over de antenne gehaald. Combinatie Preuter die 3 van de 9 pakt maar wél de 

drie eerstgetekenden! 

Elkaar helpen, essentieel in de duivensport, we hebben elkaar zo broodnodig. 

De verstandhouding met onze sportvrienden uit Arnemuiden is prima, dat 

moge duidelijk zijn. Onderstaande foto laat zien dat onze vaste supporter op 

de dagfond zelfs zijn “eigen” tegel heeft op onze achterplaats! 

Ik heb nooit onder stoelen of banken gestoken dat ik een groot fan was en nog 

ben van “Dingels Krabbels”.  

Daarom nogmaals hartelijk dank Dingel, Dingenis, Dies!! 

 

 



 

Anton op zijn strategisch plekje! 

 

 

 



 


